

منتدى شارك الشبابي و MENA AID

شراكة لمساعدة النازحين في قطاع غزة

Sharek Youth Forum and MENA AID

A Partnership to Assist Displaced Persons in Gaza



منتدى شارك الشبابي و MENA AID: شراكة لمساعدة النازحين في قطاع غزة

في إطار التدخلات التي ينفذها منتدى شارك الشبابي بالشراكة مع "MENA AID"، تتواصل الجهود بهدف التخفيف عن أهلنا النازحين تم استلام وفرز المساعدات وتوزيعها على الأسر المتضررة في محافظتي الوسطى وشمل التوزيع (النصيرات ، الزوايدة ، دير البلح ، المغازي، البريج ، مواصي خان يونس ومواصي رفح) وشمال غزة وشمل التوزيع (البريج ، الشاطئ، بيت لاهيا ، وعدد من احياء مدينة غزة) وفق هيكلية ونظام مهني مدروس، مع قوائم مستفيدين لضمان توزيع المواد الغذائية والصحية بحسب الأصول.

Sharek Youth Forum and MENA AID

A Partnership to Assist Displaced Persons in Gaza

As part of the interventions carried out by Sharek Youth Forum in partnership with MENA AID, efforts are ongoing to alleviate the suffering of our displaced communities. Aid for impacted families in the Central Governorate, which includes places like Al-Nuseirat, Al-Zawayda, Deir al-Balah, Al-Maghazi, Al-Bureij, Khan Younis, and Rafah, have been received, sorted, and delivered. These distributions have also reached North Gaza, covering Al-Bureij, Al-Shati, Beit Lahia, and several neighborhoods in Gaza City, all organized through a well-structured and professional system, with beneficiary lists to ensure proper distribution of food and health supplies





4000

طرد صحي وغذائي

Health and food parcels

7

مخيمات إيواء في محافظة الوسطى

shelter camps in the Central Governorate

يواصل المنتدى توزيع قرابة **4000** طرد صحي وغذائي في محافظة الوسطى، حيث استهدفنا **7** مخيمات إيواء وعدد من التجمعات والمؤسسات والعاملين في الحقل الإنساني والمتطوعين بطرود تحتوي على مواد غذائية وصحية لتلبية الاحتياجات الأساسية للأسر المتضررة، ضمن جهوده المستمرة للتخفيف من معاناة أهلنا في القطاع.

Targeting seven shelter camps and various gatherings, institutions, humanitarian workers, and volunteers, the forum continues to distribute approximately **4000** health and food parcels in the Central Governorate. These parcels contain essential food and health items that meet the basic needs of affected families, falling in line with of our ongoing efforts to alleviate the suffering of our people in the region



كما انهى المنتدى توزيع 1240 طردًا غذائيًا في مناطق شمال القطاع ومدينة غزة، تأكيدًا على التزامه المستمر بمساندة أبناء شعبنا في كافة مناطق قطاع غزة. هذه الجهود تأتي ضمن استراتيجية المنتدى الهادفة إلى تلبية احتياجات الأسر المتضررة والحفاظ على كرامة الإنسان.

لقد ساهمت الشراكة الناجحة مع MENA AID في تعزيز هذه المبادرة، مما أتاح لنا التفكير في توسيع نطاق تأثيرها وزيادة قاعدة المستفيدين. هذه المبادرة تحمل أبعادًا إنسانية مهمة، حيث استهدفت تجمعات لا تملأها الخدمات وتجمعات حديثة.

The forum has also completed the distribution of 1,240 food parcels in North Gaza and Gaza City, reaffirming our continuous commitment to supporting our community across all areas of the Gaza Strip. These efforts are part of the forum's strategy aimed at meeting the needs of affected families and preserving human dignity

This initiative has been greatly enhanced by our successful relationship with MENA AID, which enables us to contemplate growing its impact and beneficiary count. This initiative carries important humanitarian dimensions, targeting communities that lack access to services and newer settlements



In conclusion, we would like to extend our gratitude to all donors and contributors, as well as to the volunteers and humanitarian workers and their families. Their generous gestures have been a fundamental factor in promoting positive action and improving the lives of others. Their ongoing efforts reflect the spirit of cooperation and giving that we need to build a more prosperous community

في ختام نشرتنا، نود أن نوجه شكرنا الى كل المتبرعين والمساهمين وللمتطوعين والعاملين في الحقل الإنساني وعائلاتهم، إذ كانت لفتاتهم الكريمة عاملاً أساسياً في تعزيز العمل الإيجابي والمساهمة في تحسين حياة الآخرين. إن جهودهم المتواصلة تعكس روح التعاون والعطاء التي نحتاجها لبناء مجتمع أكثر ازدهاراً.

We are committed to working in all areas
of the Gaza Strip
Together, we thrive

ملتزمون بالعمل في كافة مناطق
قطاع غزة
معاً نحيا



